墨西哥短宣 Tijuana Mission

Sony Tan & Margaret Shu



Tijuana One-Day Mission Trips 墨西哥一日短宣 January 31 & May 30, 2015 1/31 & 5/30,2015





Our team getting ready for 2 hour trip to Tijuana. 我們團隊準備好2小時的行程到墨西哥 Tijuana



A team of 20-30 people go on each trip both young and old.

每一次短宣, 團隊有20-30老少參與。



There is a great need for medical care & medicine. 那裡有很大的醫療和藥品需求。













Donated foods and lunch were gratefully received.

大家都感激地接受捐贈的食品和午餐。



God's love was shared through word and deed. 藉著語言和行動分享了神的愛。

Our next trip will be on November 14th, 2015 我們下一次的短宣時間在2015年11月14日



馬太福音 Matthew 28:16-20

Then the eleven disciples went to Galilee, to the mountain where Jesus had told them to go. 17 When they saw him, they worshiped him; but some doubted. 18 Then Jesus came to them and said, "All authority in heaven and on earth has been given to me.

十一個門徒往加利利去,到了耶穌約定的山上。他們見了耶穌就拜他,然而還有人疑惑。耶穌進前來,對他們說:「天上地下所有的權柄都賜給我了。

馬太福音 Matthew 28:16-20

Go therefore and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, teaching them to observe all that I have commanded you. And behold, I am with you always, to the end of the age."

所以你們要去,使萬民做我的門徒,奉 父、子、聖靈的名給他們施洗, 凡我所 吩咐你們的, 都教訓他們遵守。我就常 與你們同在, 直到世界的末了。」